



Morgan Wang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Wang began her legal practice with a Red Circle law firm in 2019 before joining Han Kun in 2023. Ms. Wang specializes in domestic and foreign commercial dispute resolution in areas including equity investment, finance, and commercial contracts. She has represented clients in PRC litigation proceedings in multiple provinces and court levels and in arbitration proceedings administered by domestic institutions such as CIETAC, BAC/BIAC, SHIAC, and SHAC. Ms. Wang has also participated in international arbitration cases under the rules of ICC, HKIAC, and SIAC.

EDUCATION

Ms. Wang received a Bachelor of Arts degree from Peking University in 2015, and a Master of Law degree from Peking University in 2018.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王修竹

北京

业务领域

- 争议解决

工作经历

王修竹律师自 2019 年起就职于某红圈所从事律师工作,从 2023 年起在汉坤律师事务所工作,业务领域为境内外民商事争议解决。代理或参与过全国多地多级法院审理的诉讼案件,中国国际经济贸易仲裁委员会、北京仲裁委员会、上海国际经济贸易仲裁委员会、上海仲裁委员会等境内仲裁机构管理的仲裁案件,以及国际商会、香港国际仲裁中心、新加坡国际仲裁中心等境外仲裁机构管理的国际仲裁案件。涉及的领域包括投资、金融、商事合同等。

教育背景

王修竹律师于 2015 年获北京大学新闻与传播学院文学学士学位,于 2018 年获北京大学法学院法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文